
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   2/2021  

Datum konání:   5. 5. 2021  

Předsedající:   Mgr. Jiří Ammer  

Přítomní:  Bc. Jiří Šebek, Jaromír Hukal, Svatopluk Malina, Mgr. Klára Hlaváčková, 

Dominik Urich, Mgr. Miroslav Franěk, Mgr. Jan Kittler  

Nepřítomní:   

Omluveni:   Bc. Martin Ďurica, DiS. 

Hosté:    Bc. Jaroslav Kočí  

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 5.5.2021 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 635. Jednání zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00 hod. 

➔ Pan radní Kočí představil možnost vybudování sportoviště Beranka. Jednalo by se o provizorní 

prostor na pozemku č. 36/3 v KÚ Horní Počernice – rekultivaci stávajícího povrchu, kde se 

v tuto chvíli nachází nekvalitní navážený povrch ze stavby bytových domů lokality Beranka. 

Komise s revitalizací povrchu souhlasí. Nové hřiště se v tuto chvíli budovat nebude, a to 

z důvodu výstavby dalších domů. Do budoucna/po uskutečněné výstavbě se může jednat o 

zcela novém multifunkční hřiště. 

➔ Hřiště v Lukách – realizace nového povrchu v r.2021, komise se shodla na víceúčelovém 

povrchu (jako je na hřišti Jeřická, Lhotská). 

➔ Areál FZŠ Chodovická – pan radní Kočí předložil návrh venkovního areálu. Komise jako prioritu 

doporučuje zprovoznit toalety, následuje pítko, které ale jak zmínil Mgr. Kittler je již v přípravě 

a bude v nejbližší době instalováno, dále zajistit zamykací skříňky pro sportovce, instalovat 

lavičku k doskočišti skoku dalekého a u horního hřiště. Na závěr pan Kočí zmínil umístění radaru 

rychlosti (Zoo Praha), čeká na vyjádření Seznam.cz, které přislíbilo zafinancování. 

➔ Otevírací doba venkovních hřišť – komise se jednorázově shodla na celoročním otevření 

venkovních sportovišť včetně dětských hřišť. Jsme jednou z mála městských částí, kde se ještě 

prostory zamykají.  

➔ Pan radní představil možnost instalace veřejného griloviště u koupaliště Eliška. Jedná se o 

pozemek č. 4321/4 KÚ Horní Počernice. Materiál, který předložil od firmy CityZEN.living není 

akceptovatelný a to především z důvodu vysoké ceny. Komise doporučuje na daný pozemek 

griloviště včetně laviček umístit, nicméně výrobu z důvodu ušetření prostředků navrhuje 

svépomocí. 

➔ Pan Šebek sdělil, že komise nebyla informována o dotačním programu na rok 2021. 

 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.00 hod. jednání komise ukončil. Pozvánka  

s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána. 

 

         Mgr. Jiří Ammer 

                    předseda komise v.r. 


